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Protokół Nr XXVII.2016 

z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 29 listopada 2016 roku 

1. Otwarcie obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godzinie 1404 

otworzył obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie oraz powitał zebranych. 

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami zostały radnym przekazane  

do skrzynek pocztowych i e-mailem. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński po odczytaniu listy 

obecności1 stwierdził quorum Rady w liczbie 9 radnych (nieobecni na sali radni: Pani Bogumiła 

Januszewska, Pani Katarzyna Goździewska, Pani Anna Ludwiniak, Pan Przemysław Mirosz, Pan 

Jan Papis, Pani Edyta Woźniakowska) i uznał prawomocność obrad.   

3. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński przedstawił porządek 

obrad2 i otworzył dyskusję.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie  

do porządku obrad projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: 

 ustalenia zasad przyznawania usług opiekuńczych, w tym specjalistycznych,  

ich odpłatności, ceny 1 godziny świadczonej usługi opiekuńczej, w tym specjalistycznej 

oraz zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy społecznej, jako punkt nr 11, 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Brzeziny  

– część A, gmina Halinów, jako punkt nr 14, 

 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik  

– część B, gmina Halinów, jako punkt nr 15, 

 powierzenia Burmistrzowi Halinowa uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen  

i opłat za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń oświatowych, jako punkt nr 20, 

 trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Halinów dla publicznych  

i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Halinów przez inne niż jednostka samorządu 

terytorialnego organy prowadzące oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania, jako punkt nr 21, 

 przekazania Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania w m. st. Warszawie Sp. z o.o., jako punkt  

nr 22. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję.  

 

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 listopada 2016 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 listopada 2016 roku. 
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Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 9 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 9,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis, Pani 

Anna Ludwiniak, Pani Bogumiła Januszewska, Pani Katarzyna Goździewska. 

Porządek obrad XXVII sesji w dniu 29 listopada 2016 roku po zmianach: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 234 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 235 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia zasad przyznawania usług 

opiekuńczych, w tym specjalistycznych, ich odpłatności, ceny 1 godziny świadczonej usługi 

opiekuńczej, w tym specjalistycznej oraz zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy 

społecznej – Druk Nr 243 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody 

na terenie miejscowości Halinów w gminie Halinów – Druk Nr 236 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Królewskie Brzeziny część B, gmina Halinów – Druk Nr 237 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Brzeziny – część A, gmina Halinów – Druk 

Nr 244 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik – część B, gmina Halinów  

– Druk Nr 245 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji w gminie Halinów – Druk Nr 238   

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały z dnia 12 listopada 

2015r. nr XIII.112.2015 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych – Druk Nr 239 
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18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie w 2017 roku – Druk Nr 240 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zawarcia porozumienia między 

Gminą Halinów a Gminą Wiązowna – Druk Nr 241 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie powierzenia Burmistrzowi Halinowa 

uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów  

i urządzeń oświatowych – Druk Nr 246 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

z budżetu Gminy Halinów dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Halinów przez inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego organy prowadzące oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – Druk Nr 247 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie skargi Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania  

w m. st. Warszawie Sp. z o.o. – Druk Nr 248 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia Gminy Halinów  

do Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Wielki Gościniec Litewski” – Druk  

Nr 242                 

24. Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 27 października 

2016 roku. 

25. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

26. Zamknięcie sesji.  

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski na podstawie § 67 Statutu Gminy Halinów, złożył 

sprawozdanie z działalności Burmistrza Halinowa w okresie od 28 października do 28 listopada 

2016 roku. W wyżej wymienionym okresie podpisano 20 umów oraz 10 zarządzeń. 

Najważniejsze wydarzenia oraz spotkania: 

 08.11.2016 r. – Spotkanie z Senator RP Panią Marią Koc, 

 09.11.2016 r. – Zebranie Lokalnej Grupy Działania Ziemi Mińskiej, 

 11.11.2016 r. – Obchody Odzyskania Niepodległości przez Polskę, 

 12.11.2016 r. – Dzień Seniora, 

 19.11.2016 r. – IV Zjazd Oddziału Powiatowego ZOSP RP w Mińsku Mazowieckim, 

 22.11.2016 r. – V Powiatowy Dzień Pracownika Socjalnego, 

 24.11.2016 r. – VIII Powiatowe Forum Klubów i organizacji sportowych. 

Ponadto Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poinformował, że sprawozdanie dotyczące 

działań inwestycyjnych, które miały miejsce w ostatnim okresie zostanie przedstawione na kolejnej 

sesji.  
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Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 obchodach związanych z 98 rocznicą odzyskania przez Polskę niepodległości, które miały 

miejsce w Okuniewie; Sekretarz Halinowa podziękował organizatorom uroczystości oraz 

osobom, które wzięły udział w wydarzeniu – OSP z terenu gminy Halinów (zwłaszcza OSP 

z Okuniewa, która pięknie udekorowała okolice Rynku), pocztom sztandarowym, 

dyrektorom szkół, nauczycielom, uczniom, radnym Rady Miejskiej w Halinowie, sołtysom, 

kierownikom jednostek organizacyjnych Gminy Halinów, a także mieszkańcom Gminy 

Halinów; 

 wigilii dla mieszkańców Gminy Halinów, która odbędzie się 17 grudnia br. o godz. 13:00 

w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Halinowie, organizatorami spotkania są: Gminne 

Centrum Kultury, Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, Urząd Miejski w Halinowie, 

Zespół Szkolno-Przedszkolny w Halinowie oraz Parafialny Zespół Caritas; 

 kiermaszu bożonarodzeniowym, który poprzedzi wspólną wigilię – rozpocznie się o godz. 

9:00 i potrwa do godz. 13:00, podczas kiermaszu odbędzie się konkurs kolęd, w którym 

udział wezmą uczniowie szkół z terenu gminy Halinów (nagrody ufunduje Burmistrz 

Halinowa i Gminne Centrum Kultury), Sekretarz Halinowa zaprosił do udziału  

w kiermaszu oraz wspólnej wigilii radnych Rady Miejskiej w Halinowie, sołtysów oraz 

wszystkich mieszkańców Gminy Halinów;  

 akcji „Szlachetna Paczka”, która ma na celu zebranie jak największej ilości produktów 

spożywczych oraz przekazanie ich potrzebującym mieszkańcom Gminy  

za pośrednictwem MOPS i halinowskiego Caritas, zbieranie darów rozpoczęło się  

21 listopada i potrwa do 20 grudnia; 

 naborze na stanowisko inspektora ds. księgowości budżetowej, w wyniku zakończenia 

procedury naboru nie został wybrany żaden kandydat; 

 uroczystości związanej ze „Złotymi Godami”, która odbędzie się 3 grudnia br.; 21 par 

spośród mieszkańców Gminy Halinów otrzyma medal od Prezydenta RP za wieloletnie 

pożycie małżeńskie, wyróżnienia zostaną wręczone przez Burmistrza Halinowa oraz 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie; 

 wigilii dla radnych Rady Miejskiej w Halinowie, sołtysów oraz kierowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Halinów, która odbędzie się 19 grudnia br. o godz. 17:00 w sali 

konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Halinowie; 

 akcji „Sprzątanie świata Polska 2016”, w której udział wzięły wszystkie szkoły z terenu 

gminy Halinów (największą ilość śmieci zebrały dzieci z Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Brzezinach), do akcji przyłączyły się również sołectwa – Budziska, Chobot, Długa 

Szlachecka, Stary Konik, Królewskie Brzeziny, Okuniew, Zagórze (najwięcej śmieci 

zebrano w miejscowości Długa Szlachecka i Zagórze), Sekretarz Halinowa serdecznie 

podziękował wszystkim osobom, które uczestniczyły w sprzątaniu; 

 uwagach radnego Pana Andrzeja Piekucińskiego dotyczących aplikacji e-Urząd, zgłoszone 

problemy zostały przekazane do operatora i usunięte; ponadto Sekretarz Halinowa dodał, 

że dokumenty w formie elektronicznej można składać do Urzędu również za pomocą 

EPUAP-u oraz strony internetowej www.wrotamazowsza.pl. 

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Następnie w swojej wypowiedzi odniósł się do deklaracji dotyczącej przygotowania ulotek, 

informacji nt. ochrony środowiska. Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił, by na stronie 

internetowej Gminy Halinów pojawiła się informacja skierowana do mieszkańców Gminy  

o niepaleniu śmieci, niezanieczyszczaniu środowiska. Jest to ważna sprawa, ponieważ dotyczy 

całej gminnej społeczności. 
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Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że informacje dotyczące ochrony 

środowiska zostaną opracowane oraz udostępnione na stronie internetowej Halinowa, a także 

wydrukowane i rozwieszone na tablicach ogłoszeń we wszystkich sołectwach.  

Radny Pan Dawid Wojda na wstępie swojej wypowiedzi zgłosił problem dotyczący uczniów 

szkoły podstawowej w Halinowie i ich rodziców. Opiekunowie, którzy przywożą dzieci  

do placówki mają ogromny kłopot z zaparkowaniem, co powoduje tworzenie się na ulicy 

Okuniewskiej korków oraz sytuacji wypadkowych. Radny zauważył, że ograniczony dostęp  

do miejsc parkingowych wynika m. in. ze względu na zajmowanie miejsc postojowych przez 

pracowników szkoły. Mówca zaproponował, by parking dla nauczycieli, a także pozostałych 

zatrudnionych zorganizować na terenie placówki.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że przedstawiony 

problem zostanie przeanalizowany wraz z Dyrektorem Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Halinowie. Ponadto podkreślił, że zaproponowane rozwiązanie problemu zostanie potraktowane 

jako wniosek radnego Rady Miejskiej w Halinowie. 

Radny Pan Jan Stankiewicz w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Pana Dawida Wojdy 

zaproponował również inne rozwiązanie kłopotliwej sytuacji. Radny zasugerował bowiem 

usytuowanie na ulicy Okuniewskiej znaku zakazującego postój ponad 15 minut. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik na wstępie swojej wypowiedzi odniósł się  

do dawnych planów budowy parkingu przed budynkiem szkoły w Halinowie. Zdaniem sołtysa 

Hipolitowa warto ponownie zająć się sprawą i wraz z pomocą Powiatu Mińskiego stworzyć 

odpowiedni parking, który zwiększy bezpieczeństwo uczniów i ich rodziców. Następnie mówca 

zgłosił potrzebę remontu chodnika na ulicy Kolejowej w Hipolitowie. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że modernizacja chodnika zostanie 

w przyszłym roku rozważona w ramach bieżącego utrzymania dróg. Następnie Burmistrz 

Halinowa zauważył, że po drugiej stronie ulicy Kolejowej, gdzie zlokalizowany jest parking 

należałoby wykonać poprawne odwodnienie. Mówca oznajmił, że prace związane z ulicą Kolejową 

w Hipolitowie zostaną w przyszłości wykonane. Ponadto w kwestii budowy parkingu przy szkole 

Burmistrz Halinowa powiedział, że została wykonana dokumentacja projektowa, a kosztorys 

inwestorski opiewa na kwotę ok. 400 000,00 zł. Zdaniem Burmistrza nowy parking w niewielkim 

stopniu rozwiąże problemy komunikacyjne. Być może warto ustalić z Powiatem Mińskim  

i wprowadzić nową organizację ruchu na kłopotliwym odcinku drogi. Burmistrz Halinowa Pan 

Adam Ciszkowski zaproponował, by zaprosić Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych Pana 

Andrzeja Solonka na posiedzenie Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki 

Komunalnej i Inwestycji w celu przedyskutowania przedmiotowej sprawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zamknął dyskusję. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno 

przewodniczący poszczególnych komisji: 

Radny Pan Jan Stankiewicz Przewodniczący KOMISJI OCHRONY ŚRODOWISKA, 

ROLNICTWA I LEŚNICTWA 

Komisja nie obradowała w okresie 28.10.-29.11.2016 r.  

Radny Pan Andrzej Piekuciński Przewodniczący KOMISJI BUDŻETOWEJ  

 21.11.2016 r. – dochody i przychody Gminy Halinów zaplanowane na 2017 rok, omówienie 

korespondencji skierowanej do Komisji; 
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 22.11.2016 r. – wydatki Gminy Halinów zaplanowane na 2017 rok, zaopiniowanie 

projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą sesję. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO, GOSPODARKI KOMUNALNEJ I INWESTYCJI 

 28.11.2016 r. – zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą 

sesję. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki Przewodniczący KOMISJI DO SPRAW ZDROWIA, 

SPRAW SPOŁECZNYCH, BEZPIECZEŃSTWA I PORZĄDKU PUBLICZNEGO 

 17.11.2016 r. – informacja Urzędu Miejskiego w Halinowie na temat działań promocyjnych 

z zakresu spraw społecznych prowadzonych na terenie gminy Halinów oraz zaopiniowanie 

projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia Gminy Halinów do 

Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Wielki Gościniec Litewski”. 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

Komisja nie obradowała w okresie 28.10.-29.11.2016 r.  

Na salę weszła radna Pani Anna Ludwiniak. 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI DO SPRAW MŁODZIEŻY, 

OŚWIATY, KULTURY I SPORTU 

 28.11.2016 r. – działalność organizacji pozarządowych na rzecz rozwoju fizycznego 

mieszkańców Gminy, koncepcja rozwoju sportu w Gminie Halinów, spotkanie  

z wybranym przedstawicielem organizacji pozarządowej działającej na terenie gminy 

Halinów oraz zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w Halinowie na najbliższą 

sesję. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poprosił, by opinie oraz 

ewentualne uwagi Komisji Rady Miejskiej w Halinowie dotyczące projektu budżetu Gminy 

Halinów na 2017 rok zostały opracowane w najbliższym czasie. 

Radna Pani Anna Ludwiniak w imieniu mieszkańców ul. Herberta w Długiej Kościelnej 

podziękowała za wykonanie oświetlenia na wspomnianej ulicy. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował, że do 

Rady wpłynęły następujące pisma: 

 skarga Pana Henryka Goździka na pracownika Urzędu Miejskiego w Halinowie, 

 wniosek Pana Kazimierza Mikołajczuka dotyczący sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Konik Stary (część A), 

 pismo Poseł na Sejm RP Pani Krystyny Pawłowicz w sprawie podjętych działań na rzecz 

rozwiązania problemów związanych z obszarami zalewowymi na terenie gminy Halinów, 

 pismo mieszkańców Brzezin dotyczące miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Brzeziny, a także Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego, 

 pismo Urzędu Skarbowego Warszawa Praga w sprawie oświadczenia majątkowego 

Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Cisiu Pani Barbary Czułowskiej, 

 pismo Sądu Rejonowego w Mińsku Mazowieckim w sprawie przekazania protokołu  

z obrad sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 4 października 2014 roku, 
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 projekt uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2017 rok oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2017-2028, 

 projekt uchwały przygotowany przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Halinowie, 

 apel rodziców zawodników i zawodniczek Klubu Sportowego Respekt o wyjaśnienie 

decyzji o ograniczeniu dostępu do hali sportowej i orlika w Halinowie, 

 skarga Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania na uchwałę Rady Miejskiej  

w Halinowie w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

administracyjnego Michałów w gminie Halinów, 

 informacja Burmistrza Halinowa o wyznaczeniu Zakładu Komunalnego jako miejsce dla 

wykonywania prac społecznie-użytecznych przez osoby przebywające w zakładzie karnym. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki na wstępie swojej 

wypowiedzi zauważył, że pomysł radnego Pana Jana Stankiewicza jest bardzo dobry, bowiem 

usytuowanie znaku ograniczającego czas postoju samochodu przy szkole w Halinowie to właściwe 

rozwiązanie. Ponadto mówca wyjaśnił, że wykonanie parkingu zgodnego ze stworzoną 

dokumentacją projektową nie przyniosłoby oczekiwanego rezultatu. Wiceprzewodniczący Rady 

Powiatu dodał, że wraz z Dyrektorem ZDP oraz pozostałymi radnymi powiatowymi uzgodnią  

ograniczenie zatrzymywania się pojazdów. Następnie Pan Ireneusz Piasecki odniósł się do pytań 

radnego Pana Jana Papisa dotyczących wykonania modernizacji drogi powiatowej w Wielgolesie 

Duchnowskim, zgłaszanych podczas wcześniejszych sesji. Poinformował o wystąpieniu w trybie 

odwoławczym od decyzji wydanej przez Wojewodę Mazowieckiego. Na zakończenie wypowiedzi 

mówca nawiązał do Lokalnej Organizacji Turystycznej, która w ramach swojej działalności 

zaplanowała sporządzenie wykazu ścieżek rowerowych, gospodarstw turystycznych na terenie 

całego Powiatu Mińskiego. Ponadto w związku z planowanymi zmianami w ustawie Prawo wodne, 

które mają wejść w życie w nadchodzącym nowym roku, LOT planuje rozwiązać problem terenów 

zalewowych przekształcając je w tereny rekreacyjne. Jest o cel, który może zostać osiągnięty przy 

sukcesywnym wprowadzaniu zmian. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował, że ostatnia sesja Rady Powiatu 

Mińskiego odbyła się w dniu 26 października 2016 r., zaś kolejna, na której podejmowana będzie 

uchwała budżetowa Powiatu Mińskiego, planowana jest na dzień 20 grudnia 2016 r.  

W odniesieniu do spraw bieżących Sekretarz Halinowa przypomniał o: końcowym etapie 

przebudowy ul. Stołecznej w Józefinie, trwających pracach przy budowie chodnika  

w Kazimierowie, a także wspomniał o opracowywaniu projektu budżetu Powiatu Mińskiego. 

Ponadto poinformował o spotkaniu mającym na celu przeanalizowanie zaawansowania prac przy 

modernizacji szpitala powiatowego, która obecnie jest jedną z najważniejszych inwestycji Powiatu. 

Sekretarz Halinowa dodał, że Powiat uzyskał rządowe dofinansowanie na remont szpitala  

w kwocie prawie 5 000 000,00 zł. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, czy w projekcie budżetu Powiatu Mińskiego na 2017 

rok została zaplanowana inwestycja polegająca na budowie dalszej części chodnika  

w Kazimierowie (w stronę Chobotu)? 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, że takie zadanie nie zostało ujęte  

w projekcie budżetu na 2017 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w odniesieniu do lat 

ubiegłych wyraził nadzieję, iż niektóre niezaplanowane w uchwale budżetowej inwestycje zostaną 

zrealizowane w nowym roku budżetowym. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu informacji dotyczących budowy 

chodnika w Kazimierowie wyjaśnił, że istnieją dwa aspekty sprawy. Pierwszy z nich to aspekt 

finansowy, drugi zaś dotyczy zawartej w umowie możliwości rozszerzenia prac. Ponadto Burmistrz 
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Halinowa przypomniał, że w najbliższym czasie w miejscowościach Kazimierów i Mrowiska 

planowane jest zrealizowanie dwóch inwestycji, mianowicie – budowy kanalizacji sanitarnej 

(Gmina Halinów oczekuje rozwiązania konkursu na pozyskanie środków z Funduszu Spójności) 

oraz budowy sieci gazyfikacyjnej. Mówca zauważył, że wykonanie planowanych inwestycji 

powinno zostać zrealizowane w odpowiedniej kolejności. Nie powinno dojść do sytuacji, w której 

najpierw powstanie chodnik, natomiast później zostanie zbudowana kanalizacja. Taka okoliczność 

byłaby niekorzystna zarówno ze względów finansowych, jak również organizacyjnych.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki ad vocem do 

wypowiedzi Burmistrza Halinowa, wyjaśnił, że modernizacja odcinka drogi, która jest realizowana 

ze względu na budowę chodnika wymaga wiele nakładów pracy oraz środków finansowych. 

Mówca zauważył, że budowa chodnika w dalszej części miejscowości byłaby zadaniem 

łatwiejszym do zrealizowania.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję.  

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023  

– Druk Nr 234 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok – Druk Nr 235 

Projekty uchwał od punktu nr 9 do nr 10 omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński poinformował, że Komisja Budżetowa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023, 

 zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 234 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Halinów na 2016 

rok – Druk Nr 235 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę o godz. 

1510. Obrady wznowiono o godz. 1528. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia zasad 

przyznawania usług opiekuńczych, w tym specjalistycznych, ich 

odpłatności, ceny 1 godziny świadczonej usługi opiekuńczej, w tym 

specjalistycznej oraz zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy 

społecznej - Druk Nr 243 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie 

Pani Dorota Górska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania usług 

opiekuńczych, w tym specjalistycznych, ich odpłatności, ceny 1 godziny świadczonej usługi 

opiekuńczej, w tym specjalistycznej oraz zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy 

społecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zapytał, jakie dotychczas obowiązywały stawki? 

Kierownik MOPS Pani Dorota Górska odpowiedziała, że stawki wynosiły odpowiednio  

8,00 zł i 9,00 zł (brutto) za 1 godzinę.  

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad przyznawania usług opiekuńczych,  

w tym specjalistycznych, ich odpłatności, ceny 1 godziny świadczonej usługi opiekuńczej,  

w tym specjalistycznej oraz zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy społecznej  

– Druk Nr 243  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis, Pan 

Krzysztof Mościcki, Pani Bogumiła Januszewska. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zniesienia statusu 

pomnika przyrody na terenie miejscowości Halinów w gminie Halinów  

– Druk Nr 236 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody na terenie 

miejscowości Halinów w gminie Halinów – Druk Nr 236 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis, Pan 

Krzysztof Mościcki, Pani Bogumiła Januszewska. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie Brzeziny 

część B, gmina Halinów – Druk Nr 237 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Królewskie Brzeziny  

część B, gmina Halinów – Druk Nr 237 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Przemysław Mirosz, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Jan Papis, Pan 

Krzysztof Mościcki, Pani Bogumiła Januszewska. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Brzeziny  

– część A, gmina Halinów – Druk Nr 244 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik  

– część B, gmina Halinów – Druk Nr 245 

Projekty uchwał od punktu nr 14 do nr 15 omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Na salę wszedł radny Pan Przemysław Mirosz. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Dawid Wojda na wstępie swojej wypowiedzi wyraził żal w stosunku do sytuacji,  

w której mieszkańcy danej miejscowości nie życzą sobie, by nowoopracowany miejscowy plan 

zagospodarowania przestrzennego obejmował teren ich nieruchomości. Następnie radny nawiązał 

do planów budowy autostrady, która będzie przebiegała przez teren gminy Halinów. Mówca 

zapytał, czy będą istniały możliwości inwestycyjne dla terenów w miejscowości Brzeziny, jeżeli 

nowy plan nie zostanie uchwalony oraz, czy sporządzona dokumentacja planu będzie mogła zostać 

wykorzystana w przyszłości?  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski przypomniał, że przedstawiony plan dotyczy jednie 

części A miejscowości Brzeziny. Burmistrz Halinowa wyjaśnił, że przedmówca nawiązał do pisma 

mieszkańców Brzezin, o którym w punkcie nr 7 wspomniał Przewodniczący Rady Miejskiej  
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w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński. Mówca wytłumaczył, że konkluzją pisma jest odstąpienie 

od sporządzenia części B dla miejscowości Brzeziny. Ponadto Burmistrz Halinowa zauważył,  

że odrębny wniosek mieszkańców dotyczący przeznaczenia części A jako teren zabudowy 

mieszkaniowej jest niemożliwy do zrealizowania. Wynika to z faktu, że w chwili obecnej na tym 

terenie prowadzony jest zakład produkcyjny, który ponadto istnieje już 20 lat. Dodatkowo,  

w trakcie wyłożenia planu wniesione uwagi dotyczyły jedynie terenu na przeciwko budynku 

szkoły, nie zaś terenu określonego jako część A w omawianym projekcie uchwały. Burmistrz 

Halinowa podkreślił, że uszanował wolę mieszkańców Sołectwa nie przeznaczając terenów wokół 

szkoły jako tereny produkcyjne. Na zakończenie swojej wypowiedzi mówca zaproponował, by na 

jedno z kolejnych posiedzeń Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji zaprosić Sołtysa miejscowości Brzeziny w celu przedyskutowania nad ewentualnym 

odstąpieniem od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miejscowości Brzeziny dla części B. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, ilu mieszkańców miejscowości Brzeziny 

obecnych było na Zebraniu Wiejskim, na którym zapadła decyzja o wystąpieniu do Gminy 

Halinów w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że obecnych było ok. 20 osób.  

W uzupełnieniu dodał, że zaproponowane przez mieszkańców zmiany byłyby niezgodne  

z obowiązującym Studium.  

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, czy podziały miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego na kilka części (składających się z jednej bądź kilku działek) są 

praktyką powszechnie stosowaną? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że najlepszym 

rozwiązaniem jest przyjmowanie miejscowych planów w całości, jednakże są sytuacje, w których 

korzystniejszym dla mieszkańców sposobem wyznaczenia zagospodarowania terenu jest podział. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

zauważył, że w trakcie obecnej kadencji podejmowanych jest więcej uchwał (dotyczących 

miejscowych planów), jak również działań zmierzających do uchwalenia nowych planów 

zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński na wstępie odniósł się do zapisów § 3 ust. 2 pkt 6 zawartych 

zarówno w projekcie uchwały dotyczącej planu Brzezin, jak i Starego Konika. Radny zasugerował 

zmianę poprzez wykreślenie zapisu dotyczącego przedsięwzięcia Euro 2012, gdyż uznał, że jest on 

nieaktualny.  

Kierownik Referatu Geodezji i Planowania Przestrzennego Pani Krystyna Skwarek  
w odpowiedzi wytłumaczyła, że wyjaśnienie tego zapisu zawarte jest w ustępie 2 – „Z powodu 

braku okoliczności faktycznie uzasadniających dokonanie takich ustaleń, w planie nie ustala się: 

(…)”. To oznacza, że wymienione w ustępach od 1 do 6 okoliczności nie występują. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński zadał pytanie dotyczące punktów nr 6 załączników nr 3 do 

uchwał. Zdaniem radnego zapis odnoszący się do inwestycji, których okres realizacji przekracza 

jeden rok budżetowy powinien obejmować również odniesienie do wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Halinów (nie tylko do uchwały budżetowej Gminy). 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że niezależnie od zapisu zawartego 

w uchwale, inwestycje długoterminowe będą zawierane w wieloletniej prognozie finansowej. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały wraz z załącznikami w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Brzeziny – część A, gmina Halinów – Druk  

Nr 244 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ogłosił przerwę o godz. 

1601. Obrady wznowiono o godz. 1603. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w uzupełnieniu swojej wypowiedzi dotyczącej 

podejmowanej uchwały, poinformował, że wniesione do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik uwagi nie zostały uwzględnione  

ze względu na ich niezgodność z zapisami Studium uwarunkowań i kierunków działania, a także  

z ustaleniami z Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i Autostrad. 

Głosowanie uwag wniesionych do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Stary Konik – część B, gmina Halinów 

Uwaga nr 1 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

Uwaga nr 2 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 1. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z załącznikami w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik – część B, gmina Halinów – Druk  

Nr 245 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 2. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyznaczenia 

obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji w gminie Halinów  

– Druk Nr 238   

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Zagospodarowania 

Przestrzennego, Gospodarki Komunalnej i Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji w gminie Halinów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał, co oznacza termin obszar zdegradowany? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że obecnie większość 

samorządów zajmuje się opracowaniem Programu rewitalizacji oraz wyznaczeniem obszarów 

zdegradowanych. Wynika to z przepisów powszechnie obowiązujących. Ponadto wskazane  

w projekcie obszary zostały wyznaczone wskutek przeprowadzonej ankiety, konsultacji oraz 

spotkań. Burmistrz Halinowa podkreślił, że uchwała ma charakter intencyjny, zaś opracowany 

Program rewitalizacji zostanie przedstawiony na kolejnej sesji. Następnie mówca dodał,  

że w przypadku otrzymania w przyszłości dodatkowych środków finansowych na podstawie 

podjętej strategii będzie możliwe wykorzystanie ich na realizację zadań w miejscowościach 

znajdujących się poza wyznaczonym obszarem. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński na wstępie stwierdził, że właściwym byłoby przeznaczenie 

środków finansowych pozyskanych na podstawie Programu rewitalizacji na obszary wskazane  

w omawianym projekcie uchwały. Następnie zadał pytanie dotyczące inwestycji planowanych  

na terenach zdegradowanych. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że propozycje inwestycji znajdą się 

w Programie rewitalizacji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

zauważył, że na pierwszym etapie prac nad Programem, terenami zaproponowanymi jako obszary 

przeznaczone do rewitalizacji były centrum Halinowa oraz Okuniewa. Jak wynika  

z przeprowadzonej ankiety, licznych spotkań i konsultacji obszarami rewitalizacji  

są te przedstawione w przedmiotowym projekcie uchwały. Za wyznaczonymi obszarami 

przemawiają mieszkańcy, którzy wskazali na pewne negatywne zjawiska społeczne  

i gospodarcze występujące w danych miejscowościach. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski podkreślił, że wyznaczenie obszarów nie oznacza 

lokalizacji inwestycji. Ponadto przypomniał, że dobrze opracowany Program rewitalizacji jest 

warunkiem uczestnictwa w konkursie na pozyskanie funduszy, jednak nie jest gwarancją 

otrzymania dofinansowania. Na obecną chwilę za wcześnie jest, by decydować  

o inwestycjach, na które zostaną przeznaczone ewentualnie uzyskane środki.  

Radna Pani Edyta Woźniakowska odczytała część treści uzasadnienia do przedstawionego 

projektu uchwały oraz przypomniała, że wszystkie zapisy oraz ustalenia zostały sporządzone 

właściwie.  

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki na wstępie nawiązał do 

wypowiedzi Burmistrza Halinowa oraz Sekretarza Halinowa. Mówca podkreślił, że 

najważniejszym aspektem opracowywanego Programu rewitalizacji jest fakt, że dzięki niemu 

Gmina Halinów będzie mogła ubiegać się o dodatkowe środki finansowe (niezależnie od 

wyznaczonego obszaru).  
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Radny Pan Andrzej Piekuciński w swojej wypowiedzi odniósł się do stawek podatku  

od gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji. Mówca zapytał, czy mieszkańcy 

miejscowości oznaczonych jako tereny rewitalizacji będą płacili wyższe podatki? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że na podstawie przedmiotowej 

uchwały pod kątem prawa podatkowego nic się nie zmieni.  

Radny Pan Jan Stankiewicz na wstępie nawiązał do licznych spotkań mających na celu 

wyznaczenie przedmiotowych obszarów. Mówca zauważył, że wynikiem burzliwych konwersacji 

było przekonanie, iż wskazane z projekcie uchwały obszary, w przyszłości będą miały większe 

szanse na zdobycie środków zewnętrznych na realizację inwestycji. Następnie radny stwierdził, że 

ewentualnie pozyskane w przyszłości fundusze będą przeznaczone na rewitalizację obiektów, nie 

zaś na gminne inwestycje (takie jak budowa kanalizacji). Na zakończenie swojej wypowiedzi radny 

wyraził swoje zastrzeżenia do określonych obszarów, a także zapytał, na jakiej podstawie został 

wyznaczony obszar nr 1? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski w odpowiedzi poinformował, że obszary zostały 

wyznaczone na podstawie ankiety, statystyk, licznych spotkań oraz konsultacji z Radnymi, 

Sołtysami, mieszkańcami Gminy, przedstawicielami organizacji pozarządowych. Następnie 

Burmistrz Halinowa stwierdził, że jeżeli przedmiotowy projekt uchwały budzi tak wiele 

wątpliwości, to nie ma żadnych przeciwwskazań, by został on zdjęty z porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński ponownie wyjaśnił, że 

podczas pierwszego spotkania w sprawie Programu rewitalizacji, terenami wskazanymi jako 

obszary rewitalizacji były centrum Halinowa, teren wokół Kościoła w Długiej Kościelnej, a także 

okolice Rynku i przychodni w Okuniewie (mieszkania komunalne, socjalne). Zdaniem 

Przewodniczącego Rady miejscowość Długa Szlachecka nie jest terenem, który wymagałby 

rewitalizacji. Obszar ten został uwzględniony w wyniku przeprowadzonej w Gminie ankiety. 

Ponadto mówca podkreślił, że środki finansowe, które udałoby się w przyszłości pozyskać nie 

muszą być przeznaczone na zadania realizowane na wskazanych obszarach. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski poprosił o opanowanie emocji. Następnie 

przypomniał, że w obecnej chwili Gmina jest na etapie wyznaczania obszarów rewitalizacji. 

Program rewitalizacji nie został jeszcze opracowany, w związku z tym, nie zostały złożone żadne 

wnioski o dofinansowanie. Nie ma potrzeby prowadzenia rozmów na temat funduszy, których 

Gmina nie pozyskała.   

Radny Pan Andrzej Piekuciński złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 

omawianego projektu uchwały. 

Radny Pan Adam Rudnicki stwierdził, że nie jest istotne, w której miejscowości Gmina 

zainwestuje ewentualnie pozyskane środki, lecz ważny jest sam fakt otrzymania dofinansowania, 

ponieważ wiązałby się on z dalszym rozwojem Gminy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński oznajmił, że 

niepodjęcie przedmiotowej uchwały wstrzyma dalszy rozwój Gminy.  

Radny Pan Bogdan Janczarek w swojej wypowiedzi odniósł się do poprzedniej kadencji (2002-

2006), kiedy wyznaczone zostały granice rewitalizacji Halinowa. W związku z projektem kilka 

ulic, obiektów zostało zrewitalizowanych. Radny zapytał, ile środków zewnętrznych pozyskała 

Gmina na wykonane inwestycji? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że w ramach rewitalizacji 

przeprowadzonej w latach ubiegłych Gmina Halinów nie otrzymała żadnych dodatkowych 

funduszy. Ponadto stwierdził, że nie ma konieczności podjęcia uchwały w przedmiotowej sprawie 

podczas obrad listopadowej sesji. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński uzasadnił propozycję zdjęcia z porządku obrad omawianego 

projektu uchwały.  
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Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zadała pytanie dotyczące planowanych w najbliższym 

czasie spotkań w sprawie opracowywanego Programu rewitalizacji.  

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski wyjaśnił, że w obecnej chwili Rada Miejska  

w Halinowie oraz pozostałe obecne na sali osoby dyskutują nad projektem uchwały w sprawie 

wyznaczenia obszarów zdegradowanych oraz przeznaczonych do zrewitalizowania. Natomiast 

Program rewitalizacji jest na etapie opracowywania i planowane spotkania mają charakter 

konsultacyjny. 

Sołtys Hipolitowa Pan Marcin Sukiennik zapytał, dlaczego na wspomniane spotkania nie zostali 

zaproszeni wszyscy Sołtysi Sołectw z terenu gminy Halinów? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że wynika to z podziału na pewne 

obszary. Niebawem zostanie zaplanowane kolejne spotkanie, na które zostaną zaproszone 

pozostałe osoby. 

Radny Pan Andrzej Piekuciński wycofał swój wniosek formalny. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały – w obręb 

obszaru zdegradowanego ujętego jako obszar B w załączniku nr 1 należy dodać miejscowość 

Żwirówka, gdyż wynika to z opracowanego dokumentu: Podsumowanie  analiz dotyczących 

danych faktograficznych. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji w gminie Halinów – Druk Nr 238 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 3, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały  

z dnia 12 listopada 2015r. nr XIII.112.2015 w sprawie określenia wzorów 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych – Druk Nr 239 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały z dnia 12 listopada 2015r.  

nr XIII.112.2015 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych  

– Druk Nr 239 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Anna 

Ludwiniak, Pani Bogumiła Januszewska. 
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18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie w 2017 roku – Druk Nr 240 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński poinformował,  

że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy Halinów z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 roku. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2017 roku  

– Druk Nr 240 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Stankiewicz, Pan Andrzej Piekuciński, Pan Jan Papis, Pani Anna 

Ludwiniak, Pani Bogumiła Januszewska. 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zawarcia 

porozumienia między Gminą Halinów a Gminą Wiązowna – Druk Nr 241 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia między 

Gminą Halinów a Gminą Wiązowna. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia między Gminą Halinów  

a Gminą Wiązowna – Druk Nr 241                                                                                                                                            

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

 

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 
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20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie powierzenia 

Burmistrzowi Halinowa uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen  

i opłat za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń oświatowych  

– Druk Nr 246 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury  

i Sportu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Halinowa 

uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów  

i urządzeń oświatowych. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Burmistrzowi Halinowa uprawnień  

w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń 

oświatowych – Druk Nr 246 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie trybu udzielania  

i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Halinów dla publicznych  

i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Halinów przez inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego organy prowadzące oraz trybu  

i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – Druk  

Nr 247 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Edukacji i Polityki Społecznej Pani Katarzyna 

Targońska. 

Radna Pani Anna Ludwiniak na wstępie podziękowała Kierownikowi REPS Pani Katarzynie 

Targońskiej oraz całemu Referatowi za rzetelne wykonywanie obowiązków. Następnie radna  

poinformowała, że Komisja ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy Halinów dla 

publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych na terenie Gminy Halinów przez inne niż jednostka samorządu terytorialnego 

organy prowadzące oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Dawid Wojda w imieniu radnych Rady Miejskiej w Halinowie niebędących 

członkami Komisji ds. Młodzieży, Oświaty, Kultury i Sportu również podziękował Kierownikowi 

REPS za sumienne wykonywanie służbowych obowiązków. 

W wyniku braku pytań Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński 

zamknął dyskusję. 
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Głosowanie projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu Gminy 

Halinów dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Halinów przez inne niż jednostka samorządu 

terytorialnego organy prowadzące oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystania – Druk Nr 247 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania 

Wojewódzkiemu Sądowi Administracyjnemu w Warszawie skargi 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania w m. st. Warszawie Sp. z o.o.  

– Druk Nr 248 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński otworzył dyskusję. 

Radny Pan Jan Stankiewicz odniósł się do treści złożonej skargi. Mówca zapytał, czy  

w ewidencji gruntów wskazana w sprawie działka istnieje jako droga? 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że działka nr 1/1 widnieje jako droga 

w ewidencji gruntów prowadzonej przez Starostwo Powiatowe w Mińsku Mazowieckim. 

Następnie Burmistrz Halinowa nawiązał do burzliwego spotkania z przedstawicielami MPO,  

na którym reprezentanci Spółki tłumacząc kwestię uzyskania pozwolenia na budowę odnieśli się 

do ewidencji gruntów. Jak wiadomo pozwolenie na budowę uzyskuje się na podstawie planu 

zagospodarowania przestrzennego. 

Radny Pan Jan Stankiewicz odnosząc się do wskazanych w skardze wyroków sądowych zapytał, 

czy jeżeli przedstawione orzeczenia nie zostały publicznie ogłoszone, mogą mieć wpływ na 

rozwiązanie sprawy? 

Radca Prawny Pan Piotr Zakrzewski w odpowiedzi poinformował, że do tej pory nie zapoznał 

się jeszcze z treścią wniesionej skargi. Następnie dodał, że orzeczenia nie stanowią przepisów 

prawa, mogą jedynie stanowić interpretacje dla sądów jak postępować w podobnych sprawach. 

Ponadto radca prawny oznajmił, że jeżeli dany wyrok nie został opublikowany, to przyjmuje się, 

że sąd nie jest z niego zadowolony.  

Radny Pan Dawid Wojda w swojej wypowiedzi wyraził obawę nad postępowaniem MPO. 

Mówca zwrócił uwagę, że jeżeli Wojewoda uchyli podjęty podczas ostatniej sesji plan 

zagospodarowania przestrzennego Michałowa (co skutkowałoby obowiązywaniem starego planu), 

a Sąd uwzględni skargę Spółki, to MPO uzyskałoby dostęp do działki, na której planuje budowę 

składowiska odpadów. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski wyjaśnił, że Wojewoda Mazowiecki w obecnej 

chwili nie będzie mógł unieważnić podjętej na XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie uchwały 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Michałowa, ponieważ minął  

30 dniowy termin kontroli pod względem legalności, przeprowadzanej przez organ nadzoru. 

Mówca wytłumaczył, że organ nadzoru może jedynie zaskarżyć podjętą uchwałę. 

Radny Pan Mirosław Szmurło zapytał, czy MPO może wystąpić do Sądu o wyznaczenie drogi 

koniecznej? 
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Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski odpowiedział, że teoretycznie do Sądu może 

wystąpić każdy, jednakże wyznaczenie drogi nie będzie wiązało się z uzyskaniem pozwolenia  

na budowę, gdyż zgodę otrzymuje się na podstawie planu zagospodarowania przestrzennego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński w swojej wypowiedzi 

zasugerował, by rozpowszechnić w mediach informację o bezprawiu, którego dokonał samorząd 

m. st. Warszawy wraz z poprzednim Starostą Wołomińskim. Następnie w wyniku braku pytań 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przekazania Wojewódzkiemu Sądowi 

Administracyjnemu w Warszawie skargi Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania w m. st. 

Warszawie Sp. z o.o. – Druk Nr 248 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia 

Gminy Halinów do Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna 

Wielki Gościniec Litewski” – Druk Nr 242 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radny Pan Krzysztof Mościcki poinformował, że Komisja ds. Zdrowia, Spraw Społecznych, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia Gminy Halinów do Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Wielki 

Gościniec Litewski”. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Halinów do Stowarzyszenia 

„Lokalna Organizacja Turystyczna Wielki Gościniec Litewski” – Druk Nr 242                                                                                                                                             

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Uchwała została podjęta. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zwrócił się z wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad 

punktu nr 24 – „Przyjęcie protokołu z obrad XXVI sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

27 października 2016 roku”. 

Głosowanie zmian w porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13,  

przeciw – 0,  

wstrzymujących się – 0.  

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Nieobecni na sali radni: Pan Jan Papis, Pani Bogumiła Januszewska. 
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Porządek obrad XXVII sesji w dniu 29 listopada 2016 roku po zmianie: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa.  

5. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

7. Pisma i informacje do Rady Miejskiej w Halinowie. 

8. Sprawozdanie radnych z sesji Rady Powiatu Mińskiego. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2016-2023 – Druk Nr 234 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2016 rok – Druk Nr 235 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia zasad przyznawania usług 

opiekuńczych, w tym specjalistycznych, ich odpłatności, ceny 1 godziny świadczonej usługi 

opiekuńczej, w tym specjalistycznej oraz zwrotu wydatków za niektóre świadczenia z pomocy 

społecznej – Druk Nr 243 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zniesienia statusu pomnika przyrody 

na terenie miejscowości Halinów w gminie Halinów – Druk Nr 236 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Królewskie Brzeziny część B, gmina Halinów – Druk Nr 237 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Brzeziny – część A, gmina Halinów – Druk 

Nr 244 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miejscowości Stary Konik – część B, gmina Halinów  

– Druk Nr 245 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji w gminie Halinów – Druk Nr 238   

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały z dnia 12 listopada 

2015r. nr XIII.112.2015 w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych – Druk Nr 239 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Halinów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie w 2017 roku – Druk Nr 240 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zawarcia porozumienia między 

Gminą Halinów a Gminą Wiązowna – Druk Nr 241 

20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie powierzenia Burmistrzowi Halinowa 

uprawnień w zakresie ustalenia wysokości cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów  

i urządzeń oświatowych – Druk Nr 246 
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21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

z budżetu Gminy Halinów dla publicznych i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego prowadzonych na terenie Gminy Halinów przez inne niż 

jednostka samorządu terytorialnego organy prowadzące oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania – Druk Nr 247 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie skargi Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania  

w m. st. Warszawie Sp. z o.o. – Druk Nr 248 

23. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie przystąpienia Gminy Halinów  

do Stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Wielki Gościniec Litewski” – Druk  

Nr 242                 

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

25. Zamknięcie sesji.  

24. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wolne wnioski 

Sołtys Kazimierowa Pan Sławomir Kostka na wstępie podziękował Burmistrzowi Halinowa 

Panu Adamowi Ciszkowskiemu, radnym Rady Miejskiej w Halinowie, a także radnym Rady 

Powiatu Mińskiego za realizację budowy chodnika w Kazimierowie (do ulicy Różanej). Następnie 

mówca zapytał, czy w przyszłym roku planowana jest budowa kolejnej części chodnika? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział,  

że prawdopodobnie w bieżącym roku budowa chodnika nie zostanie zakończona. W związku  

z tym, dokończenie prac w 2017 roku umożliwi ewentualne rozszerzenie prac o zbudowanie 

chodnika do ulicy Świętokrzyskiej. Gmina Halinów zadeklarowała udział w finansowaniu drugiej 

części budowy. Być może w 2017 roku w Powiecie Mińskim znajdą się środki na wykonanie tej 

inwestycji. Ponadto Przewodniczący Rady przypomniał, że II etap budowy chodnika nie 

wymagałby tak dużych nakładów finansowych jak realizacja I etapu. 

Sołtys Krzewiny Pani Anna Jackiewicz zapytała, co z przebudową ulicy 3 Maja w Halinowie? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński odpowiedział, że na 

kolejnej sesji zostaną przedstawione informacje dotyczące modernizacji drogi. Na koniec swojej 

wypowiedzi Przewodniczący Rady zaprosił wszystkich obecnych na wigilię gminną, a także na 

wigilię organizowaną dla radnych i sołtysów, która odbędzie się 19 grudnia br. o godz. 1700  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Halinowie. 

25. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 29 listopada 2016 roku o godz. 1734 zamknął obrady XXVII sesji Rady 

Miejskiej w Halinowie. 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

Marcin Pietrusiński 

 

 

Protokół sporządziła: 

Klaudia Szulim 
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Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 listopada 

2016 roku: 

1. Załącznik nr 1 – lista obecności z obrad XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 

29 listopada 2016 roku. 

2. Załącznik nr 2 – zawiadomienie o XXVII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 29 listopada 

2016 roku. 

 

W publikowanym protokole wyłączono jawność informacji publicznej w zakresie danych 

osobowych, działając w interesie osób fizycznych ze względu na ochronę prywatności tych osób. 

Podstawa prawna: art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej 

(Dz. U. z 2016 r. poz. 1764). Wyłączenia dokonał pracownik Biura Rady. 

 

1 Wykaz załączników dostępny w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 

                                                 


